
PROTOKÓŁ NR 4/2023-2024 Z ZEBRANIA RADY RODZICÓW 

W SZKOLE PODSTAWOWEJ NR 2 IM. JANA PAWŁA II W SUCHYM LESIE 

 

Miejsce zebrania: ul. Poziomkowa 11, 62-002 Suchy Las 

Data zebrania:  13 grudnia 2023 r.  

przewodnicząca RR:  Bernadeta Kosmowska-Czaprańska 

zastępcy:   Bartosz Roman, Barbara Burdzińska-Diament 

sekretarz RR:   Agnieszka Hordy 

skarbnik:   Agata Bergander 

 

Z uwagi na nieobecność sekretarza RR Agnieszki Hordy, protokół z zebrania przygotowała Barbara 
Brudzińska, z-ca przewodniczącej RR. 
 
W zebraniu uczestniczyło 19 członków RR, zgodnie z listą obecności stanowiącą załącznik nr 1, co 
stanowi quorum w pierwszym terminie zebrania, zgodnie z §11 Regulaminu RR. 
 
 
I. Porządek obrad: 
 

1. Otwarcie obrad przez Przewodniczącą. 
2. Przedstawienie przez skarbniczkę wpłat dokonanych przez poszczególne klasy na RR. 
3. Dyskusja nt. tematów z poprzedniego spotkania RR. 

 
a) głosowanie nad sfinansowaniem konkursu „Najpiękniejsza świąteczna sala lekcyjna”. 
b) przedstawienie przez Monikę Przerywacz rozmów nt. spotkania się z przedstawicielem 

firmy „Argos” produkującej mundurki szkolne dla dzieci. 
a) dyskusja i głosowanie nt. finansowania przez RR Tablo dla uczniów klas 8 oraz zdjęć dla 

uczniów klas 1-7. Tablo koszt 50 zł/ ucznia, zdjęcie 3,5 zł/ ucznia. 
c) dyskusja nt. zakupu dodatkowych różowych skrzyneczek do toalet dla dziewczynek. 

4. Dyskusja o sposobie finansowej pomocy dla Pani Kamili Kandulskiej nauczycielki SP. 2 
5. Wolne głosy. 

a) Bezpieczeństwo. Prośba do Dyrekcji szkoły, żeby zawsze była osoba w portierni, która 
będzie pilnować kto wchodzi na teren szkoły. Zamontowanie w drzwiach elektromagnesu. 

b) Przemeblowanie świetlicy szkoły SP. 2. Prośba do dyrekcji, żeby w kąciku ciszy, nauki 
postawić pufy lub kanapę dla dzieci do siedzenia. 

c) Ankieta odnośnie preferencji żywieniowych dzieci będzie wysłana. 
6. Data kolejnego spotkania. 

 
 
 
Podjęte decyzje i czynności: 
 
Ad.3 

b) W głosowaniu za wyżej wspomnianej propozycji konkursu wzięło udział 19 członków RR co 
stanowi quorum RR, wszyscy „za” przyjęciem propozycji sfinansowania konkursu. 

c) Monika Przerywacz członek RR spotkała się z przedstawicielka firmy Argos, przedstawiła jej 
uwagi jakie rodzice zgłaszają odnośnie mundurków szkolnych (ich jakości oraz ceny) oraz 
możliwości częstszej dystrybucji mundurków. Pani przyjęła wszystkie uwagi, podda je 
rozważaniom, cena niestety nie może ulec zmianie z uwagi na rosnące ceny na rynku. 



Członkowie RR będą pytać w innych firmach o ewentualnych zmianach firmy produkujących 
mundurki, tak żeby poprawić jakość, cenę i częstszą dystrybucję. 

d) W głosowaniu za wyżej wspomnianej propozycji Tabla i zdjęć wzięło udział 19 członków RR co 
stanowi quorum RR, wszyscy „za” przyjęciem propozycji sfinansowania Tablo oraz zdjęć.  

e) W głosowaniu za wyżej wspomnianą propozycją różowej skrzyneczki wzięło udział 19 członków 
RR co stanowi quorum RR, 18 osób „za” przyjęciem propozycji sfinansowania 1 osoba 
wstrzymująca się.  Skrzyneczka ma być umieszczona w toaletach, gdzie lekcje mają klasy 5-6 
oraz jeżeli brakuje w toaletach przy sali gimnastycznej to również tam. Pani Sylwia sprzątająca 
ma być poproszona o dopilnowanie by skrzyneczki były zawsze uzupełnione. 

Ad 4. 
Darowiznę jaką RR otrzymała od Generali za duży procent osób ubezpieczonych przekażemy na 
zorganizowanie festynu dla Pani Kandulskiej. Szczegóły dotyczące festynu będą omawiane na 
kolejnych spotkaniach 
Ad.6 
Kolejne zebranie RR ustalone jest na 11 stycznia 2024 r. o godz. 18:30 w stołówce szkolnej ul. 
Poziomkowa 11, 62-002 Suchy Las. 

 
 
 

Podjęte Uchwały: 

 

1. Wniosek o sfinansowanie z funduszu RR konkursu na „Najpiękniejszą świąteczną salę lekcyjną” 
(1350 zł.)  został pozytywnie zaopiniowany przez RR (głosowanie: 19 głosy za, 0 przeciw, 0 
wstrzymujących się) przy zachowaniu quorum większością głosów, co potwierdza podjęta 
Uchwała nr 17. 

2. Wniosek o sfinansowanie z funduszu RR Tablo dla uczniów klas 8 oraz zdjęć klasowych dla 
pozostałych oddziałów został pozytywnie zaopiniowany przez RR (głosowanie: 19 głosy za, 0 
przeciw, 0 wstrzymujących się) przy zachowaniu quorum większością głosów co potwierdza 
podjęta Uchwała nr 18. 

3. Wniosek o sfinansowanie z funduszu RR dokupienia różowych skrzyneczek został pozytywnie 
zaopiniowany przez RR (głosowanie: 19 głosy za, 0 przeciw, 1 wstrzymujących się) przy 
zachowaniu quorum większością głosów co potwierdza podjęta Uchwała nr 19. 

 
 

 

z-ca przewodniczącej Rady Rodziców     przewodnicząca Rady Rodziców 

 

 

Barbara Burdzińska-Diament      Bernadeta Kosmowska-Czaprańska  


